

Title (en)

SHEET ASSEMBLY SUCH AS PERIODICAL CONTAINING A SEPARABLE OBJECT AND METHOD FOR OBTAINING SUCH ASSEMBLY.

Title (de)

HEFT Z.B. ZEITSCHRIFT, MIT EINEM HERAUSTRENNBAREN ARTIKEL SOWIE VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG EINES SOLCHEN HEFTES.

Title (fr)

CAHIER DE FEUILLES TEL QUE PERIODIQUE CONTENANT UN OBJET SEPARABLE ET PROCEDE POUR OBTENIR UN TEL CAHIER.

Publication

EP 0136323 A1 19850410 (FR)

Application

EP 84900987 A 19840224

Priority

FR 8303098 A 19830225

Abstract (en)

[origin: WO8403258A1] The problem solved by the present invention relates to the inserting of a flat object into a periodical, a work etc. This object may for example consist of spectacles with cardboard frame and tinted eyepieces, for observing anaglyphs printed in the periodical or work itself. The solution is to provide the object (A) on a support (1) which is optionally printed and comprising a central flap (4) as well as two lateral flaps (5 and 6). The object (A) is attached to the central flap (4) and is covered by the lateral flap (5) which is secured to the central flap (4) by its edge (5a) parallel to the folding line (3). The fold (3) may be aligned with the outer edge of the other pages. The fold (3) is arranged facing the medial fold of the other pages so that the standard stabbing takes all the pages together including the flat support (1).

Abstract (fr)

Le problème que résoud l'invention est celui de l'encartage d'un objet plat dans un périodique, un ouvrage etc. Cet objet peut, par exemple, être constitué par des lunettes à montures en carton et à oculaires teintés, pour l'observation d'anaglyphes imprimés dans le périodique ou l'ouvrage lui-même. La solution consiste à prévoir l'objet (A) sur un support (1) éventuellement imprimé et comprenant un volet central (4) ainsi que deux volets latéraux (5 et 6). L'objet (A) est fixé au volet central (4) et recouvert par le volet latéral (5), lequel est fixé au volet central (4) par son bord (5a) parallèle à la ligne de pliage (3). Le pli (2) peut être aligné avec le bord extérieur des autres pages. Le pli (3) est placé en regard du pli médian des autres pages afin que la piqûre standard prenne à la fois toutes les pages, y compris le support (1) à plat.

IPC 1-7

B42D 7/00; B42D 13/00; B42F 5/00

IPC 8 full level

B42D 7/00 (2006.01); B42D 13/00 (2006.01); B42F 5/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 7/00 (2013.01); B42D 13/00 (2013.01); B42F 5/00 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8403258 A1 19840830; EP 0136323 A1 19850410; FR 2541631 A1 19840831; FR 2541631 B1 19880129

DOCDB simple family (application)

FR 8400038 W 19840224; EP 84900987 A 19840224; FR 8303098 A 19830225